

Name : / 20

I) Je sais dresser le bilan d'une situation ou parler d'une expérience.

Conjugué les verbes entre parenthèses (avec le Présent en Have + participe passé). / 2 pts

1. Rain forests in Indonesia /be/ incinerated.
2. Floodings (= inondations) /wash/ away crops (=récoltes) in India
3. A Korean boyband (BTS) /to make / a speech about climate change at the UN.
4. Leonardo Di Caprio /to give/an opening speech at the UN in NY

II) je sais exprimer la durée d'une action avec for ou since

/ 5 pts

- | | |
|---|------------------------------------|
| 1. She's been sleeping last night. | 2. I've been travelling 2015. |
| 3. It has been raining 9 a.m. | 4. I have lived here ten years. |
| 5. Sarah has been married May 2nd. | 6. I have been walking four hours. |
| 7. We haven't eaten anything we got here. | 8. I have known him June. |
| 9. She's been on the phone hours. | 10. I have known her a long time. |

III) Je sais mettre l'accent sur **un événement passé et sur un événement présent.** Conjugue ces phrases au **Prétérit ou au Présent en Have + participe passé.** Souligne l'élément qui t'a guidé.

1. For the past two years, all that I (see) during my travel (terrify) me.
2. Climate change is happening faster than even the most pessimistic of scientists (warn)..... us decades ago.
3. The Japanese, government (not re-open) the Fukushima Nuclear Power Plant since a savage tsunami (hit)Japan in 2011. **5 pts**

IV) Traduction

1. Les incendies Australiens ont tué des milliers d'animaux en 2020.
.....
2. Greenpeace a fait de nouvelles vidéos pour aider la planète et nous faire sourire.
.....
3. Les icebergs fondent depuis des années et sont devenus un danger.
.....
4. Le 27 mars 2020, j'ai éteint la lumière de huit heures à neuf heures du soir pour économiser de l'énergie.
.....

HELP : incendies= fires, milliers = thousands, fondre = to melt, devenir = to become, éteindre = to switch off, lumière = light, économiser = to save.

8 pts